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Yemeni Arabic transcript:

م: من أعمار مافوق الخمسة عشر ومافوق هاذونا طبعا اللي يمشو من دون أهاليهم معاهم. آه يكونو حرين.

ل: كيف يعني مش وأهاليهم معاهم؟

م: من دون مايكونوا أهاليهم معاهم،  يمشو... طبعا أهاليهم معطين لهم حرية التصرف.

ل: كيف يعني يمشو من نفوسهم؟

م: آه... مع أصحابهم.

ل: يروحو السوق؟

م: يروحو السوق ويتبضعو الحاجات اللي تعجبهم.

ل: يعني في حد مثلا عمره أربعة عشر، ثلاثة عشر، يخرج حتى من غير أهله؟
م: اه..  بعضهم.. نادرا ما تلاقي واحد بس معظم الأحيان هم يخرجوا مع أهاليهم لأن أهاليهم هم اللي ينقولهم الزي المناسب.

ل: أنت من متى بدأت تخرج من نفسك؟

م: أنا بدأت أخرج من نفسي وعمري طبعا أربعة عشر سنة، اه أتعودت إن أنا اشتري ثيابي، وأتعودت إن أنا على الذوق الحلو، الرايق.

English translation:
M: [People] of the ages of fifteen and up, they go out without their parents [with them]. They are free. 

L: What do you mean without their parents [with them]?

M: Without their parents [with them], they go out… their parents give them the discretion.

L: What do you mean they go out by themselves?

M: uh… with their friends. 

L: They go to the souk?

M: They go to the souk and buy the things they want.

L: I mean, is there someone who is fourteen or thirteen years old who can go out without his/her parents?
M: uh… some of them… but you would rarely find these. Most of the time they go out with their parents because their parents choose the right outfits for them. 

L: When did you start going out by yourself?

M: I started going out by myself when I was fourteen years old. I was used to buying my clothes on my own and I had developed good taste.
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